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Co znaczy być protestantem
Co dla mnie oznacza być protestantem... To jest na pewno bycie świadomym swojej
tożsamości.  Bycie  świadomym  tego,  kim  się  jest.  Czy  jest  się  katolikiem,  czy
protestantem, czy Żydem,  tak naprawdę trzeba być świadomym tego co za tym idzie.
I dla mnie to, że jestem protestantem jest pewnego rodzaju powodem do dumy. Ktoś
powiedział takie fajne zdanie kiedyś, że protestantyzm jest dla ludzi inteligentnych. I
to nie znaczy, że poza Kościołem protestanckim są ludzie nieinteligentni, albo mało
inteligentni.  To nie oznacza zupełnie tego, ale żeby być protestantem trzeba się
zastanowić,  trzeba  wziąć  pewną  ideę,  pewną  myśl,  zastanowić  się  nad  nią  i
zdecydować, czy to jest coś, co jest dla mnie prawdą i za czym chcę pójść, czy jest to
coś, co stawia może za wysokie wymagania dla mnie,  czy nie jestem gotów itd.
Chodzi o relację z Bogiem, o relację z Jezusem Chrystusem, o życie według Słowa
Bożego, czyli według protestanckiej zasady sola scriptura, która mówi o tym, że tylko
Pismo jest wyznacznikiem tego, w co wierzymy. Jest wyznacznikiem naszych norm
moralnych, jest wyznacznikiem naszych, naszych pragnień, naszych marzeń i na tym
Piśmie powinniśmy budować całe nasze życie. Na Piśmie, czyli tak naprawdę na
Jezusie Chrystusie, który jest Słowem Bożym. To właśnie dla mnie, dzisiaj oznacza
być protestantem.
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